
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
SOTSIAALKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis                             15.oktoobril 2008

Koosoleku algus kell 16.00
                  lõpp  kell 18.00

Koosolek toimus Ida-Virumaa Kutsehariduskeskuses koos haridus- ja noorsootöökomisjoniga. Juhatas 
sotsiaalkomisjoni esimees Artur Põld, protokollis volikogu kantselei juhataja Maire Lumiste.
Osa  võtsid  vt  kvoorumi  leht,   vallavalitsuse  sotsiaalhoolekandeosakonna  juhataja  Sirli  Tammiste, 
abivallavanem Kristi Klaamann.

Päevakord: 
1. Volikogu 16.oktoobri 2008.a. istungi päevakorra projekti arutelu.

Enne päevakorra juurde asumist tutvustas kutsehariduskeskuse direktor koolimaja, andis ülevaate kooli 
ajaloost, tegemistest ja tulevikuplaanidest.

1. Eluruumi tunnistamine otsiaaleluruumiks ja kasutuse andmine.
Ettekandja: sotsiaalhoolekandeosakonna juhataja Sirli Tammiste.

O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti.

2. Eluruumi väljaarvamine sotsiaaleluruumide nimistust.
Ettekandja: sotsiaalhoolekandeosakonna juhataja Sirli Tammiste.

O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti.

3.  Kohtla-Järve  linna  Ahtme  linnaosa  üldplaneerimgu  ja  Kohtla-Järve  linna  Sompa  linnaosa 
üldplaneeringu kooskõlastamine.
Ettekandja: sotsiaalkomisjoni esimees Artur Põld.

O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti.

4. Lasteaed Sipsik põhimääruse kinnitamine.
Ettekandja: abivalavanem Kristi Klaamann

O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti.

5. Lasteaead Kalevipoeg põhimääruse kinnitamine.
Ettekandja: abivallavanem Kristi Klaamann.



O t s u s t a t i: esitada volikogu päevakorra projekti.

Abivallavanem Kristi Klaamann andis ülevaate kultuuri eelarve projektist. Üldine tõus on 5%.
 Kultuuri- ja spordikomisjon tõstatas üles probleemi, et meie harrastusteatrid Lepatriinu ja Tuuleveski 
on  alarahastatud  ja  tegid  ettepaneku  leida  neile  vahendeid  juurde.  Eelarvekomisjon  seda  heaks  ja 
kiitnud ja jäi seisukohale, et mittetulundusühingud peavad ise projektidest taotlema rahalisi vahendeid. 
Samas  aga arengukomisjon tegi  ettepaneku lisada neile  a`10 000.-  krooni,  võttes  selle  ära  Kahula 
Külaseltsilt.  Arengukomisjoni seisukoht on, et Kahula Külaselts on vallalt saanud juba küllalt suuri 
summasid, aeg oleks end ise majandama hakata. Ka nendel on võimalus projektidest raha taotleda.
Tänasel vallavalitsuse istungil selgus, et ka Jõhvi Noortekeskusele on eraldatud tuleva aasta eelarve 
projektis 500 000.- krooni,  tänavu oli see summa üle 600 000.- krooni. Ka neile on seda vähe, et 
edukalt toime tulla.

Komisjonid võtsid esitatud informatsiooni teadmiseks ja jäid seisukohale, et  kuna Jõhvi on saanud 
laste – ja noortesõbraliku linna tiitli, siis on siin mõtlemisainet mitte ainult komisjonide tasemel. Enam 
rahastamist vajavad kindlasti nii teatarid, kui noortekeksus.
Komisjoni liige Uno Sepp palus mitte ära unustada ka seda, et valla ja linna liitumisel ei tohtinud vald 
jääda kaotajapooleks. Ka külaseltsid vajavad rahalist abi.

Artur Põld
Juhataja Maire Lumiste

                        Protokollija
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